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Protokół nr 24/2020 

zdalnego (online) posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów 

z dnia 20 maja 2020 r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, p. Marek Chyl otworzył zdalne (online) 

posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

i przywitał Członków Komisji, a także gości uczestniczących w posiedzeniu w trybie 

wideokonferencji. Następnie  poprosił  Członków Komisji o potwierdzenie obecności poprzez 

wciśnięcie odpowiedniego przycisku i stwierdził  quorum. 

          Załącznik nr 1, 2 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż Członkowie Komisji otrzymali porządek 

posiedzenia. Następnie dodał, że wpłynął dodatkowy projekt uchwały w sprawie udzielenia 

gminie Tolkmicko, Świętajno, Dubeninki, Działdowo, Szczytno i Węgorzewo pomocy 

finansowej w formie dotacji celowych na dofinansowanie zadań w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej, który został umieszczony w punkcie 3 d. Zapytał, czy są uwagi do 

otrzymanego porządku posiedzenia. Uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 8 radnych. Innych głosów nie było.  

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu porządek obrad kształtował się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Zaopiniowanie materiałów sesyjnych, w tym: 

a. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Lubomino, 

b. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej siedmiu 

gminom w województwie warmińsko-mazurskim w formie dotacji 

celowych z przeznaczeniem na realizację zadań własnych gmin 

związanych z organizowaniem i świadczeniem usług opiekuńczych  

w formie teleopieki w 2020 roku, 

c. projektu uchwały w sprawie udzielenia gminom z Województwa 

Warmińsko–Mazurskiego pomocy finansowej w formie dotacji 

celowych na dofinansowanie zadań w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej, 

d. projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Tolkmicko, 

Świętajno, Dubeninki, Działdowo, Szczytno i Węgorzewo pomocy 

finansowej w formie dotacji celowych na dofinansowanie zadań  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej, 

e.  projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-

2039,  
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f. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na 2020 rok. 

4. Przyjęcie Protokołu nr 22/2020 z 12 lutego 2020 r. oraz Protokołu nr 23/2020  

     z  18 lutego 2020 r.  

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie poniższych projektów uchwał. 

Następnie Dyrektorzy w trybie wideokonferencji omawiali poszczególne projekty uchwał.  

a. projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Lubomino 

 

Zastępca Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, p. Katarzyna 

Koplińska poinformowała, że Wójt Gminy Lubomino zwrócił się do Marszałka 

Województwa z prośbą o udzielenie pomocy finansowej rodzinie poszkodowanej w wyniku 

pożaru, podczas którego dorobek życia straciło trzech mieszkańców gminy. Nadmieniła, że 

po przeprowadzonych analizach zaproponowano przekazanie gminie Lubomino pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na zadania własne gminy z zakresu pomocy społecznej  

z przeznaczeniem na pomoc pogorzelcom w wysokości  3 tys. zł. Dodała, że Wójt Gminy 

Lubomino przekazał pomoc finansową pogorzelcom w takiej samej wysokości.  

 

Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie informacji i otworzył 

dyskusję. 

 

Ponieważ nie było pytań, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w systemie eSesja. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

b. projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej siedmiu gminom 

w województwie warmińsko-mazurskim w formie dotacji celowych  

z przeznaczeniem na realizację zadań własnych gmin związanych  

z organizowaniem i świadczeniem usług opiekuńczych w formie teleopieki  

w 2020 roku 

 

Zastępca Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, p. Katarzyna 

Koplińska  poinformowała, że Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2017 

roku wystąpił z inicjatywą uruchomienia usług teleopiekuńczych w wybranych gminach 

regionu oferując 50% wsparcie finansowe z budżetu województwa. Wskazała, że dzięki tym 

działaniom na przestrzeni lat 2018-2019 usługi opiekuńcze wdrożyło 51 gmin. Dodała, że  

w lutym i  marcu br. do  Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej wpłynęły deklaracje od 

kolejnych dziesięciu gmin zainteresowanych wdrożeniem usług teleopiekuńczych na swoim 

terenie, ale w związku z obecną sytuacją w kraju spowodowaną pandemią koronawirusa 

wycofały się trzy gminy. Wyjaśniła, że w  związku z powyższym zaproponowano 

kontynuację programu związanego z teleopieką dla siedmiu gmin, które zgłosiły się do tej 

formy wsparcia. 
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Ponieważ nie było pytań, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w systemie eSesja. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

c. projekt uchwały w sprawie udzielenia gminom z Województwa 

Warmińsko–Mazurskiego pomocy finansowej w formie dotacji celowych na 

dofinansowanie zadań w zakresie ochrony przeciwpożarowej 

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński omówił powyższy projekt uchwały i wyjaśnił procedurę składania wniosków. 

Nadmienił, że wpłynęły 62 wnioski, z których ponad 30 zostało zarekomendowanych do 

udzielenia pomocy finansowej. Dodał, że w ramach projektu kwota 600 tys. zł została  

zabezpieczona na dotacje celowe przekazywane w ramach dofinansowania na m.in. zakup 

sprzętu ratowniczego oraz rozbudowę, przebudowę i modernizację remiz Ochotniczych 

Straży Pożarnych.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk powiedział m.in., że radni otrzymali projekt uchwały  

w sprawie  dofinansowania sześciu jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej, które mają 

otrzymać środki na zakup nowych samochodów strażackich. Na jedno OSP przypada 50 tys. 

zł, co daje łączną kwotę 300 tys. zł. Dodał, że nie rozumie z czego wynika kwota 

dofinansowania w wysokości 600 tys. zł, która została poruszona przy omawianym projekcie 

uchwały i poprosił o wyjaśnienie.  

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński odniósł się do powyższego pytania i zaznaczył, że zostały przygotowane dwa 

projekty uchwał, które powinny trafić do radnych. Wyjaśnił, że omówiony przez niego 

projekt uchwały dotyczy udzielenia gminom z Województwa Warmińsko–Mazurskiego 

pomocy finansowej w formie dotacji celowych na dofinansowanie zadań w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej o łącznej wartości 600 tys. zł. Wyjaśnił, że środki te były uwzględnione  

w budżecie województwa na rok 2020.  Nadmienił, że z uwagi na fakt, iż Komendant 

Wojewódzki Państwowej Straży Pożarnej wystąpił do Marszałka Województwa  

o dofinansowanie zakupu  pojazdów ratowniczo-gaśniczych, zaproponowano dodatkowe 

wsparcie finansowe o łącznej wartości 300 tys. zł, co daje po 50 tys. zł na konkretną jednostkę 

OSP. Kierownik podkreślił, że Samorząd Województwa przekazuje środki dla gmin, które 

wskazują konkretną jednostkę Ochotniczej Straży Pożarnej. Wyjaśnił, że jeżeli uchwały 

Sejmiku w sprawie udzielenia gminom z Województwa Warmińsko–Mazurskiego pomocy 

finansowej w formie dotacji celowych na dofinansowanie zadań w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej zostaną podjęte, to dofinansowanie samorządów z terenu województwa 

warmińsko-mazurskiego będzie wynosiło 900 tys. zł  

 

Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, czy pierwsza uchwała, w ramach której ogólne 

wsparcie wynosi 600 tys. zł, daje możliwość poniesienia jedynie kosztów budowlanych.   

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński odpowiedział, że wsparcie, o którym mowa w projekcie uchwały, proponowane jest 

na zakup sprzętu ratowniczego oraz rozbudowę, przebudowę i modernizację remiz 

Ochotniczych Straży Pożarnych. 
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Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, jak wygląda kwestia  zakupu samochodu 

strażackiego.  

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński wyjaśnił, że druga uchwała o łącznym dofinansowaniu 300 tys. zł uwzględnia zakup 

wozów strażackich i sprowadza się do tych samorządów, które wskazał Warmińsko-Mazurski 

Komendant Państwowej Straży Pożarnej. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, czy Członkowie Komisji  mogą otrzymać treść 

pisma od Warmińsko-Mazurskiego Komendanta Państwowej Straży Pożarnej. 

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński poinformował, że Członkowie Komisji otrzymają pismo. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że po otrzymaniu pisma, zostanie ono 

przekazane do wszystkich Członków Komisji.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. 

projekt uchwały pod głosowanie w systemie eSesja. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

d. projekt uchwały w sprawie udzielenia gminie Tolkmicko, Świętajno, 

Dubeninki, Działdowo, Szczytno i Węgorzewo pomocy finansowej w formie 

dotacji celowych na dofinansowanie zadań w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej 

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński omówił powyższy projekt uchwały i ponownie podkreślił,  że Samorząd 

Województwa przekazuje środki dla gmin, które wskazują konkretną jednostkę Ochotniczej 

Straży Pożarnej. Następnie omówił szczegóły związane z przyznawaniem wsparcia na 

poziomie centralnym. Kierownik wyjaśnił, że proponowane wsparcie uwzględnia propozycje 

wskazane przez Warmińsko-Mazurskiego Komendanta Państwowej Straży Pożarnej.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk powiedział, że składał interpelację w sprawie gminy 

Markusy, która zabiegała o dofinansowanie zakupu samochodu strażackiego dla OSP 

Krzewsk. Dodał, że wniosek o dofinansowanie 60 tys. zł na zakup wozu strażackiego został 

złożony zgodnie z procedurą. Następnie dodał, że z treści pisma, które otrzymał od  OSP 

Krzewsk i odpowiedzi Pani Wójt Gminy Markusy wynika, że mają zapewnienie Komendanta 

Głównego OSP o udzieleniu dotacji. Zapytał, w jaki sposób można pomóc strażakom z gminy 

Markusy w otrzymaniu wsparcia finansowego na zakup wozu strażackiego.  

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński poinformował, że w piśmie od Warmińsko-Mazurskiego Komendanta Państwowej 

Straży Pożarnej, które  zostanie dostarczone radnym, nie ma wskazanej gminy Markusy.  

Powiedział m.in., że nie wpłynęła żadna informacja od Warmińsko-Mazurskiego Komendanta 

Państwowej Straży Pożarnej w sprawie dofinansowania dla gminy Markusy na zakup 

samochodu dla OSP Krzewsk i obecnie nie jest przewidziane wsparcie finansowe dla 

wspomnianej jednostki. 
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Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, czy Marszałek Województwa może 

samodzielnie udzielić wsparcia finansowego.   

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński wyjaśnił, że Marszałek Województwa może wystąpić z inicjatywą, ale decyzja  

o zwiększeniu i przekazaniu środków należy do radnych.   

 

Radny Marcin Kazimierczuk powiedział, że złoży interpelację w tej sprawie i zapytał, 

czy może osobiście przyjść do Urzędu.  

 

Kierownik Biura ds. Obronnych i Bezpieczeństwa Publicznego, p. Andrzej 

Pęziński odpowiedział, że radny ma taką możliwość.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w systemie eSesja. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

e. projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039 

 

Skarbnik Województwa, p. Aleksandra Waszkiewicz wyjaśniła, że w ramach 

powyższego projektu uchwały zmienia się załącznik pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039” oraz  załącznik pn. „Wykaz 

przedsięwzięć realizowanych przez Województwo Warmińsko-Mazurskie w latach 2020-

2031”. Dodała, że w ramach proponowanych zmian dokonuje się aktualizacji niektórych 

zapisów, które mają związek ze zwiększeniem planu dochodów i planu wydatków w związku 

z otrzymaniem pomocy finansowej m.in. z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

 i Gospodarki Wodnej w Olsztynie. Skarbnik Województwa powiedziała m.in., że  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej wyszczególniono wszystkie niezbędne zwiększenia 

limitów  wydatków i  zmniejszenia limitów wydatków na zadania inwestycyjne, które dotyczą 

obecnego roku, jak i lat przyszłych. Poinformowała, że uzasadnienie do uchwały zawiera 

wszelkie informacje w tym zakresie.   

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w systemie eSesja. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw –1, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

f. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2020 rok. 

 

Skarbnik Województwa, p. Aleksandra Waszkiewicz  poinformowała, że w ramach 

powyższego projektu uchwały proponuje się zwiększenie planu dochodów i zwiększenie 

planu wydatków oraz  zmiany w planie wydatków. Następnie omówiła kwestię powstałego  

deficytu budżetowego, który zostanie pokryty przychodami, które będą pochodziły  

z rozdysponowania wolnych środków. Dodała, że sfinansowanie deficytu jest w pełni 
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zabezpieczone i nie ma potrzeby ubiegania się o dodatkowe źródła finansowania, np.  

w postaci kredytu bankowego. Wyjaśniła, że proponowane zmiany powodują konieczność 

opracowania i aktualizacji załączników do budżetu. Nowe brzmienie otrzymuje załącznik pn. 

„Zadania inwestycyjne (roczne i wieloletnie) przewidziane do realizacji w 2020 roku”, 

załącznik pn. „Zestawienie planowanych kwot dotacji dla podmiotów należących do sektora 

finansów publicznych udzielanych z budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2020 

roku” oraz załącznik pn. „Dochody i wydatki związane z realizacją zadań realizowanych na 

podstawie umów lub porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego w 2020 

roku”, a także z uwagi na to, że  uruchomione zostały wolne środki  zmienia się załącznik pn. 

„Przychody i rozchody budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2020 roku”.   

W tym miejscu zwróciła uwagę na wzrost dochodów z tytułu  pomocy finansowej otrzymanej 

m.in. z gmin Zalewo, Lidzbark, a także z Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 

Państwowe na zadania realizowane przez Zespół Parków Krajobrazowych Pojezierza 

Iławskiego i Wzgórz Dylewskich, Welski Park Krajobrazowy oraz Park Krajobrazowy 

Wysoczyzny Elbląskiej. Następnie poruszyła kwestię decyzji  otrzymanej od Ministra 

Finansów, w wyniku której  zmniejszona została subwencja i dochody z tytułu podatku 

dochodowego od osób fizycznych (PIT) i przedstawiła podejmowane działania w tym 

zakresie. Kontynuując zaznaczyła, że zmiany w planie wydatków związane są  

z przeniesieniem środków między paragrafami. Wyjaśniła, że proponowane zmiany mają 

związek z dostosowaniem zapisów do bieżących potrzeb poszczególnych Departamentów 

Urzędu Marszałkowskiego i podległych jednostek budżetowych. Następnie zapoznała 

radnych ze szczegółami ww. zmian. Dodała, że w załączniku do uchwały pn. „Zadania 

inwestycyjne (roczne i wieloletnie) przewidziane do realizacji w 2020 roku” na wniosek 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie dokonuje się korekt w ramach środków własnych 

na zadaniach inwestycyjnych.   

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w systemie eSesja. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw –0, wstrzymało się – 2. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

4. Przyjęcie Protokołu nr 22/2020 z 12 lutego 2020 r. oraz Protokołu nr 23/2020  

     z  18 lutego 2020 r. 

  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do Protokołów. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl zarządził głosowanie 

w systemie eSesja. 

 

Za przyjęciem Protokołu nr 22/2020 z 12 lutego 2020 r. głosowało 5 Członków 

Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

Za przyjęciem Protokołu nr 23/2020 z 18 lutego 2020 r. głosowało 8 Członków 

Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 
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5. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poprosił Skarbnik Województwa  

o przedstawienie zakresu autopoprawek do projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie  

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2020 rok i do projektu uchwały  w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-

2039.  

 

Skarbnik Województwa, p. Aleksandra Waszkiewicz przedstawiła zakres 

autopoprawek do zmian w budżecie i do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  Podkreśliła, że 

zakres autopoprawek będzie omawiany na najbliższym posiedzeniu Zarządu  Województwa.  

Następnie przeszła do omawiania zakresu autopoprawek, w ramach których zaproponowano 

m.in. zwiększenie planu dochodów i zwiększenie planu wydatków. Druga grupa zmian są to 

zmiany w planie wydatków. Wyjaśniła, że jeżeli chodzi o zwiększenie planu dochodów  

i planu wydatków to główna zmiana dotyczy Działu 853, gdzie kwota około 21 mln zł jest 

przeznaczana na projekt, który będzie realizowany w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój na lata 2014-2020 przez Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej. 

Zaznaczyła, że przeprowadzane jest to w formie projektu grantowego, umożliwiającego 

wsparcie najpilniejszych potrzeb domów pomocy społecznej związanych z walką COVID-19. 

Nadmieniła, że plan dochodów i plan wydatków ulega zmianie w związku ze zwiększeniem 

środków finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wynagrodzeń pracowników Biura ds. rehabilitacji 

osób niepełnosprawnych.  W ramach planu wydatków zmiany między bieżącymi paragrafami 

zaproponowano w Zarządzie Dróg Wojewódzkich  w Olsztynie ze względu na potrzebę 

racjonalnego wykorzystania środków.  W dalszej części Skarbnik Województwa przedstawiła 

działania podejmowane w związku z pandemią koronowirusa i omówiła realizację nowego 

projektu pod nazwą „Wsparcie podmiotów leczniczych utworzonych przez Województwo 

Warmińsko-Mazurskie na dofinansowanie potrzeb sprzętowych i materiałowych, 

przeznaczonych do zapobiegania rozprzestrzeniania oraz zwalczania  wirusów SARS-CoV-

2”.  Dodała też, że szereg zmian w planie wydatków związanych jest z przeniesieniem 

środków między paragrafami, a proponowane zmiany mają związek z dostosowaniem 

zapisów do bieżących potrzeb poszczególnych Departamentów Urzędu Marszałkowskiego  

i podległych jednostek budżetowych. Kontynuując wyjaśniła, że zaproponowano również 

rozdysponowanie części wolnych środków na dofinansowanie w formie dotacji celowych 

przekazanych gminom na inwestycje i zakupy inwestycyjne realizowane na podstawie 

porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego z przeznaczeniem na 

zakup samochodów ratowniczo-gaśniczych w gminach: Tolkmicko, Świętajno, Dubeninki, 

Działdowo, Szczytno, Węgorzewo. Kolejna propozycja rozdysponowania części wolnych 

środków dotyczy dotacji podmiotowej dla Centrum Spotkań Europejskich „Światowid”  

w Elblągu oraz dotacji celowej na zadanie inwestycyjne pn. „Rozbudowa, przebudowa 

 i remont Centrum Spotkań Światowid w Elblągu”. Zaproponowano również zwiększenie 

dotacji celowej dla Muzeum Bitwy pod Grunwaldem w Stębarku na wykonanie dodatkowych 

robót w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa, przebudowa i remont budynku 

Muzeum Bitwy pod Grunwaldem w Stębarku”, obejmujących prace budowlane związane  

z koniecznością wymiany gruntu nienośnego, roboty budowlane związane z błędem mapy do 

celów projektowych oraz ze zmianą planu zagospodarowania terenu. Dodała, że  sytuacja 

związana z błędem map pomiarowych będzie wyjaśniana. Na koniec powiedziała, że zmianie 

ulega nazwa zadania w załączniku pn. „Zestawienie planowanych kwot dotacji dla 

podmiotów należących do sektora finansów publicznych udzielanych z budżetu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego".  
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Radny Grzegorz Kierozalski zapytał o środki w wysokości około 21 mln zł, które 

mają zostać przeznaczone na Domy Pomocy Społecznej i poprosił o konkretne informacje 

dotyczące ich wydatkowania.  

 

Skarbnik Województwa wyjaśniła, że chodzi o wszystkie zadania związane z walką 

z koronawirusem oraz  zakupem środków ochrony osobistej. Następnie wyjaśniła, że za 

realizację projektu odpowiada Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej, a  szczegółowe 

informacje w tej sprawie zostaną przekazane Członkom Komisji.  

 

Radny Grzegorz Kierozalski dodał, że istotne jest to,  na co dokładnie zostaną 

przekazane środki i zaznaczył, że będzie wdzięczny za przekazanie takich informacji.  

 

Skarbnik Województwa dodała, że informacja w sprawie  środków finansowych 

przeznaczonych na Domy Pomocy Społecznej zostanie przekazana Członkom Komisji.   

 

Radny Tadeusz Politewicz podziękował Zarządowi Województwa za przeznaczenie 

olbrzymich środków na walkę z koronawirusem i wsparcie szpitali w tym trudnym okresie. 

Zwrócił uwagę na małą liczbę zachorowań w regionie, a następnie podziękował m.in. 

personelowi, lekarzom, pielęgniarkom, ratownikom medycznym, pogotowiu ratunkowemu, 

kierowcom, a także wszystkim, którzy brali czynny udział w zwalczaniu pandemii 

koronawiursa w ostatnim czasie.  Podkreślił, że środki przeznaczone na Domy Pomocy 

Społecznej pozwolą na zapobieganie rozprzestrzenianiu się wirusa.  

 

Radny Grzegorz Kierozalski podkreślił, że nie kwestionuje wydatków, ale chciałby 

się dowiedzieć na co dokładnie mają zostać przeznaczone środki.  Wyjaśnił, że zrozumiałe 

jest, że Domy Pomocy Społecznej są najbardziej zagrożonymi miejscami z uwagi na wiek 

podopiecznych.  

 

Skarbnik Województwa zaznaczyła, że zgodnie z prośbą informacja w tej sprawie 

zostanie przekazana radnemu. 

 

  

Przewodniczący Komisji poinformował, że z uwagi na pandemię koronawiursa nie 

odbyły się zaplanowane posiedzenia Komisji Sejmiku z instytucjami kultury i zaproponował, 

aby tematy z planu pracy, które nie zostały zrealizowane  przenieść na przyszły rok,  

a pozostałe tematy w miarę możliwości procedować zgodnie z planem pracy. 

 

Członkowie Komisji wyrazili zgodę.   

 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów  w dniu sesji 

Sejmiku wyjątkowo nie będzie opiniowała autopoprawek zaakceptowanych przez Zarząd 

Województwa.  Następnie poprosił, aby w dniu sesji rozpocząć logowanie do systemu od 

godziny 10.00. Podziękował za sprawne przeprowadzenie Komisji.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, czy w dniu sesji należy logować się w trybie 

online bezpośrednio na obrady sesji Sejmiku.  

 

Przewodniczący Komisji odpowiedział, że w związku z tym, że w dniu sesji nie zbiera 

się Komisja Budżetu i Finansów, należy się logować bezpośrednio na zdalne obrady sesji 

Sejmiku.   
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6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl zamknął 

zdalne posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów w dniu 20 maja 2020 roku. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

    Budżetu i Finansów 

 

                    Marek Chyl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

 

Sylwia Wiśniewska 

 


